



Sylvain Laberge, President, CEO and Director

After obtaining a degree in Hotel management Sylvain entered into a sales career different sector. He became part of a new company founded in 1999, Renmark Financial Communication an enterprise specialising in Investor Relations, where he became Vice –President and develop an interest for emerging companies and especially mining exploration. Sylvain has been managing Gespeg since 2013 and also managed other junior companies during that period. He is presently a director of Omineca Mining.

Après l'obtention d'un diplôme en gestion hôtelière, Sylvain entreprit une carrière dans le secteur des ventes. Il se joignit au sein nouvelle société fondée en 1999, Renmark Financial Communication, une entreprise spécialisée dans les relations avec les investisseurs, où il devient vice-président et développe un intérêt pour les sociétés émergentes et en particulier l'exploration minière. Sylvain gère Gespeg depuis 2013 et a également géré d'autres sociétés juniors au cours de cette période. Il est actuellement administrateur d'Omineca Mining et membre du comité consultatif de Sphinx Resources.